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    Notulen Deelnemersvergadering  

    Stichting Ondernemersfonds Zelhem 

    Jaimy’s Steakhouse 

    14 december 2022 

 

 

Aanwezig bestuur: Henk Hollak (voorzitter), Bert Hommenga (penningmeester), 

Jurgen Wissink (secretaris) en René Jansen. 

Afwezig met kennisgeving: Chantal Jaaltink.  

Notulist: Caroline Wesselink. 

Aanwezige deelnemers: Arjan Berendsen (DSZ Molenkamp), Gerrit en Ingrid Zillevolde 

(HobbyShop en Modelbouw), Herman en Betsy Klein Hesselink (Klein Hesselink 

Makelaardij), Wilma Hommenga (Schoonheidsinstituut de Keizer), Kitty Elferink (Ami 

Kappers), Marion van Laarhoven (Maddy damesmode) en Sandy Dassen (Infa Mode). 

Afwezige deelnemers met kennisgeving: Remco Reebeen (Read Shop), Annemarie 

Oosterink (drogisterij Oosterink), Bouke Hollak (Jumbo Hollak), Ernst Jan de Gee 

(eetcafé de Groes). 

Opening  

Henk Hollak opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom. Henk heet ook Sandy 

Dassen van harte welkom, zij neemt waarschijnlijk Infa Mode over. 

In het kort vertelt Henk dat SOF van de gemeente Bronckhorst verplicht is twee keer per 

jaar een deelnemersbijeenkomst uit te schrijven. Op deze wijze worden deelnemers op 

de hoogte gesteld van de plannen en hoe de ingekomen gelden besteed worden. 

Uiteraard stemmen de deelnemers over de uit te keren subsidies aan de diverse 

evenementen.  

 

Vaststellen agenda 

Geen van de aanwezigen heeft een agendapunt toe te voegen. De agenda wordt 

vastgesteld.  

Notulen 21 april 2022 

Er zijn geen op- of aanmerkingen over de notulen, zodat deze met dank aan de notulist 

worden vastgesteld.  

 

Financieel verslag 2021 

De penningmeester van SOF, Bert Hommenga, neemt de deelnemers mee door de 

cijfers. Veel activiteiten konden helaas, door corona, niet doorgaan. Daarom is er een 

budget overgebleven. Uiteraard zijn de vaste uitgaven, zoals o.a. de bloembakken, de 

feestverlichting, en een beperkte verwelkoming van de Sint wel doorgegaan. De niet 

uitgekeerde subsidies zijn gereserveerd voor nieuwe activiteiten, zo meldt Bert.  

Het gereserveerde geld zouden we kunnen gebruiken voor een groot evenement of voor 

nieuwe portaalborden die in de toekomst aan vervanging toe zijn. 
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Mededelingen van het bestuur 

Het SOF-bestuur is het afgelopen jaar twee keer aangeschoven bij een overleg met de 

gemeente. Er is afscheid genomen van de oude wethouder en (hernieuwd) 

kennisgemaakt met de nieuwe wethouder Antoon Peppelman.  

Zijn vraag was aan het SOF-bestuur: “wat gebeurt er met het geld dat SOF uitgekeerd 

krijgt?”. Het is daarom van groot belang voor diegene die een activiteit organiseert om 

foto’s te sturen van het evenement en een kort verslag, zodat het op de website gezet 

kan worden. Nieuwe activiteiten zijn welkom. Deze moeten uiteraard aan de criteria 

voldoen:  

- de activiteit moet plaatsvinden in het centrum van Zelhem; 

- het geld moet besteed worden aan de promotie van Zelhem. 

Bespreking aanvraag subsidies   

Voorzitter Henk Hollak neemt de aanvragen door met de aanwezige deelnemers.  

- De kerstmarkt is begroot voor € 3.500,-- per jaar, maar, zo meldt Herman Klein 

Hesselink, zij hebben minimaal € 4.500,-- nodig. Dit bedrag is verhoogd om de rode 

loper-actie en de bijbehorende statafels te financieren. Herman zegt dat, als zij volgend 

jaar niet het extra geld erbij krijgen, deze actie dan niet kan doorgaan. Henk stelt de 

kerstmarktcommissie gerust. Ook voor volgend jaar mogen zij rekenen op € 4.500,--. 

- Het gereserveerde bedrag voor de Feestverlichting is verhoogd. Door inflatie moeten 

we rekening houden met een hoger bedrag als de verlichting vervangen moet worden. 

- Henk legt uit dat de drie ondernemers die zorgen voor de stroom voor de Smoks Hanne 

verlichting gecompenseerd moeten worden met een bijdrage van € 100,-- per 

ondernemer.  

- De Smoks Hanne-verlichting moet gereviseerd worden. In het voorjaar van 2023 

worden alle Smokjes nagekeken en waar nodig vervangen.  

- Henk houdt er rekening mee dat het Oranjecomité in 2023 een aanvraag doet. Hij weet 

dat het oude bestuur is vervangen en dat het nieuwe bestuur goede plannen heeft voor 

een gezellige week rondom Koningsdag en Bevrijdingsdag.  

- Een nieuwe activiteit zou een band op het plein kunnen zijn, op een mooie zomeravond. 

Makkelijk te organiseren, geen vrijwilligers nodig en het brengt gezelligheid.  

Henk is hierover aan het brainstormen met Kitty Elferink. Haar taak in het B&OZ-bestuur 

is o.a. het bedenken en verzorgen van evenementen en activiteiten.   

Herman Klein Hesselink maakt nog een opmerking over het Toeristisch Informatie Punt in 

Zelhem. Zij krijgen een bijdrage van SOF, maar Herman is van mening dat dit bedrag 

minimaal verdubbeld zou moeten worden. Herman vindt het TIP juist bij uitstek een 

plaats waar Zelhem gepromoot wordt. Diverse vrijwilligers geven daar allerlei informatie 

aan Zelhemmers, recreanten en toeristen. 

Arjan Berendsen heeft het bestuur een mail gestuurd met de vraag of het niet leuk zo 

zijn om in 2023 meer aandacht in de etalages te besteden aan Sinterklaas. Arjan vindt 

dat de Sint qua aandacht verloren dreigt te gaan en dat er steeds vroeger Kerst etalages 

tevoorschijn komen. Misschien een standaardpakket met Sintversieringen voor alle 

ondernemers, zodat zij makkelijk en snel hun etalage kunnen versieren in de 

Sinterklaastijd? Henk zegt een bedrag hiervoor te reserveren, en dat de 

intochtcommissie van de Sint een begroting en een plan van aanpak moet indienen bij 

SOF.  

Er zijn verder geen op- en aanmerkingen meer. De lijst met de subsidies worden 

toegekend en vastgesteld.  
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Vraag van de voorzitter (buiten agenda om) 

Henk stelt voor om de SOF-deelnemersbijeenkomst voorafgaand aan de B&OZ- 

ledenbijeenkomsten te houden. Dat scheelt 2 keer per jaar een vergadering. Bovendien 

zijn in alle jaren dat we een SOF-bijeenkomst hebben gehouden, niet anders dan B&OZ- 

leden verschenen op de SOF-bijeenkomsten. B&OZ zou een vergoeding van het SOF 

kunnen krijgen voor de gemaakte kosten, zoals de huur van de ruimte en koffie.  

De aanwezige deelnemers stemmen in met de voorstel.  

Rondvraag 

-Herman Klein Hesselink vraagt naar de B&OZ-website. Dit hoort eigenlijk niet thuis op 

deze avond maar hij meldt het toch maar. De website moet geactualiseerd worden. 

Caroline weet te melden dat de hosting nu bij het B&OZ-lid Dutch PC ligt en dat zij alle 

veranderingen en aanpassingen doen. Maar zij heeft ook gemerkt dat het nog niet 

voldoende werkt. Binnenkort krijgt Caroline weer toegang tot het aanpassen van de site 

en zal ze er in het nieuwe jaar naar kijken.  

- Vanuit de deelnemers komt de vraag of er een kalender kan komen met de data van 

alle evenementen. Zo kan iedereen de data vastleggen in zijn of haar agenda. Caroline 

meldt dat zij een kalender heeft gemaakt voor 2023 en dat deze ter goedkeuring ligt bij 

het B&OZ-bestuur.  

 

Sluiting 

Voorzitter Henk Hollak dankt iedereen voor zijn of haar inbreng en aanwezigheid. Hij stelt 

voor om nog even gezellig na te praten met een drankje en een hapje.  

 

 

 

 

 

 

 

 


